
             Protokoll från DBK:s årsmöte  2018 04 24 
Plats: Tullhuset Dalarö             Närvarande: 47 enl. bifogad lista. 
 
1 Årsmötets öppnande 
DBK:s Ordförande Ulf Börjesson hälsade alla varmt välkomna till Årsmötet. 
 
2 Fråga om årsmötets stadgeenliga utlysning 
Årsmötet svarade: -Ja. 
 
3 Val av ordförande för årsmötet 
Bo Tyrefors valdes till ordförande. 
 
4 Val av sekreterare för årsmötet 
Kristin Unander valdes till sekreterare. 
 
5 Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
Lars Palmgren och Roland Palm valdes till justeringsmän tillika rösträknare. 
 
6 Fastställande av dagordning 
Årsmötet antog dagordning och fastställde röstlängd. 
 
7 Styrelsens verksamhetsberättelse 
Rubrikerna lästes upp och årsmötet erbjuds ställa frågor under varje rubrik. 
 
-Miljö: Styrelsen informerar att LOVA bidrag sökts för båttvätt i Fiskarhamnen, som gäller  
tom 31/10 2018. Kommunen har ännu ej sagt ja och styrelsen avser att bearbeta frågan. 
 
-En enkät skickas ut till alla medlemmar och är obligatorisk att besvara. Det kravet kommer från 
miljönämnden att vi som båtklubb ska inventera och redovisa hur vi hanterar toa-tömning samt 
båtbottnar på våra båtar. 
 
-Kranbilarnas kostnad har ökat och styrelsen avser att undersöka möjlighet att utföra sjö/torr-sättning 
under vardagar. 
 
-Seglarsektionen: Thomas Wrande berättade att sektionen blommar. Många elever i seglarskolan.  
 
8 2016 års resultat och balansräkning 
Richard Nordgård förmedlar hur ekonomin sett ut under året. Klubben har bra ekonomi och inga  
avgiftshöjningar finns i sikte. Se vidare i Årsboken. 
 
9 Revisorernas berättelse 
Revisor Eric Åhsberg gick igenom revisorernas berättelse. 
 
Till Årsmötets förfogande stod: balanserad vinst 750 324 årets vinst 48 946 = 799 270. 
BESLUT: Årsmötet beslöt  att disponera vinstmedlen enl. följande: I ny räkning överförs 799 270. 
 
10 Fråga om styrelsens ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
BESLUT: Årsmötet gav enhälligt styrelsen ansvarsfrihet under verksamhetsåret. 
 
 
 
 



 
11 Val av ordförande för en tid på två år 
Ulf Börjesson ordförande omval: -Ja. 
Jan Lundberg vice ordförande omval: -Ja. 
 
12 Val av styrelseledamöter för en tid av två år  
Jonas Maijgren omval: -Ja. 
Thomas Wrande segling omval: -Ja. 
 
13 Val av styrelsesuppleanter för en tid av två år 
Tony Dahlbom IT omval: -Ja. 
Kaj Maass miljö omval men bara till 2019: -Ja. 
Mats Edestig nyval för två år: -Ja. 
Marianne Kaplan nyval för två år: -Ja. 
 
14 Val av revisorer för en tid av två år 
Lars Palmgren lekmannarevisor omval: -Ja. 
 
15 Val av revisorssuppleant för en tid av två år 
Lennart Jansson suppleant omval: Bordlades. 
 
16 Valnämnd - val av tre ledamöter varav en sammankallande 
LO Landin, Jan Nordin samt Sven Gustavsson valdes: -Ja. 
 
17 Val av en suppleant till valnämnden 
Bordlades. 
 
18 Styrelsens förslag till anslag 
18 a) Till Sjöräddningen Dalarö 3000:-  18b) Till Skärgårdsstiftelsen 3000:- : -Ja.  
 
19 Fastställande av avgifter  
Styrelsen föreslog oförändrad båtplatsavgift se sid 29 i årsboken: -Ja. 
 
20 Budget för 2018 och fastställande av arvode för styrelsen  
Förslag: Att fastställa budgeten: -Ja. 
P.g.a ökade personalkostnader ber styrelsen att få höja arvodet till 65000kr / år: -Ja. 
 
21 Proposition nr 1. Styrelsens förslag till stadgeändring under avsnitt 12 i stadgarna 
Jan Lundberg meddelar att det behövs två möten, varav ett årsmöte för att göra stadgeändring. 
Se s.30 i Årsboken. 
 
22 Styrelsens 3-årsplan för investeringar i bryggor och byggnader  
Ulf Börjesson redovisar investeringsbudget. Se s.33 i Årsboken.  
 
23 Övriga frågor - Stipendium Ulf & Magda Bengtsson Minnesfond   
Styrelsen informerar om att Sara Kallner har utsetts till årets stipendiat.  
 
 
 
 
 
 
 
 



 
24 Styrelsen informerar 
Styrelsen kommer att föreslå att uthyrning av säsongsplats minskas till två år istället för fem år. Detta 
kräver en stadgeändring och frågan kommer att tas upp på höstmötet. 
 
P-platser: Ulf Börjesson redovisar styrelsens arbete med kommunen och ger samtidigt information om 
vad som nu gäller på parkeringsplatser i anknytning till klubben. 
 
DBK har startat en Facebook-grupp mellan medlemmarna. 
 
Grillkväll 1:a juni vid klubbhuset. 
 

 
25 Mötets avslutande 
På fråga av ordförande noterades att alla beslut var enhälliga.   
Ordförande tackade därefter alla närvarande och avslutade mötet 
 
Eu/Kristin Unander                   
                                                   
                                           Justeras:                                              Justeras: 
 
 
                                           Lars Palmgren                                     Roland Palm                       
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